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Питање постављено Савјету министара БиХ односно Министарству спољне трговине и 

економских односа БиХ – „Због чега је Министарство спољне трговине и економских 

односа, које је надлежно за идентификацију и регистрацију животиња, дозволило да 

Федерално министарство пољопривреде, водопривреде и шумарства, супротно члану 

16. Закона о ветеринарству БиХ (''Сл. гласник'', бр. 34/02) и Одлуке Савјета министара 

БиХ, тј. Канцеларије за ветеринарство БиХ, формира паралелну Агенцију за 

означавање животиња и паралелну (посебну) базу података, те на тај начин отежа 

праћење улаза и излаза животиња, контролу заразних болести животиња, утврђивања 

стварног бројног стања популације различитих категорија животиња, обавезе везано за 

споразуме о међународној трговини, као и односе са међународним трговинским 

институцијама, што је довело до тога да је, према подацима Агенције за обиљежавање 

животнија БиХ, у протеклом периоду у БиХ увезено 1.100.124 грла стоке, раздужено је 

101.935 грла, а осталим, око 1.000.000 грла, губи се сваки траг?“ 
 


